
Zápisnica č. 7/2009 
z  rokovania vedenia STU dňa 23. 3. 2009 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Dušan Petráš, František Janíček, Maroš Finka, Ján Kalužný, 

Robert Redhammer, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár 
 
Neprítomní:   
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Prehľad plánovaných investícií v rámci projektu SPECTRA + Centrum excelencie (pror. 

Janíček) 
2. Prihláška STU do programu Erasmus na roky 2009/2010 (pror. Petráš) 
3. Zámer pre spracovanie programov kvalifikačného rastu pedagogických pracovníkov (pror. 

Finka) 
4. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály: 
1) Prehľad plánovaných investícií v rámci projektu SPECTRA + Centrum excelencie (pror. 

Janíček) 
2) Prihláška STU do programu Erasmus – uznávanie štúdia a možnosti dofinancovania 

mobilít (pror. Petráš) 
3) Zámer pre spracovanie programov kvalifikačného rastu pedagogických pracovníkov (pror. 

Finka) 
4) Slávia STU (kluby a oddiely) (pror. Petráš) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/4/2009, 1/6/2009, 2/6/2009, 1/16/2008 
 
Nesplnené úlohy:  1/2/2009 – plnenie úlohy predĺžené do 27.4.2009 
 
Úloha V-STU č. 1/7/2009  
Rektor STU ukladá zorganizovať stretnutie rektora STU s dekanmi SvF a SjF STU za účasti 
prorektora Janíčka ohľadom využitia priestorov STU na Vazovovej ulici. 
Z: Prorektor Janíček 
T: 27. 4. 2009 
 
 
Informácie z vyšších orgánov a porád: 
 
Rektor Báleš: 
Informoval o rokovaní EAU v Prahe. Bolo zvolené nové vedenie EAU, chystá sa európsky 
ranking vysokých škôl. 
 
Kvestorka Žideková: 
Informovala o rokovaní ekonomickej komisie AS STU a delení dotácie na rok 2009. 
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K bodu 1 Prehľad plánovaných investícií v rámci projektu SPECTRA + 
Centrum excelencie (pror. Janíček) 

  
Pror. Janíček: Predložený písomný materiál prezentoval prorektor Janíček. Vysvetlil 

jednotlivé plánované etapy projektu a ich finančné náročnosti. Jedná sa 
o projekt týkajúci sa budov STU na Vazovovej ulici v Bratislave. V rámci 
projektu je zahrnuté aj ukončenie rekonštrukcie posluchární pre ÚM STU. 

Rektor Báleš: Opýtal sa na detaily financovania jednotlivých etáp projektu. 
 
Stanovisko V-STU č. 1/7/2009  
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Prehľad plánovaných investícií v rámci projektu 
SPECTRA + Centrum excelencie“. 
 
Uznesenie V-STU č. 1/7/2009  
Vedenie STU schvaľuje navýšenie rozpočtu potrebného pre ukončenie rekonštrukcií 
posluchární C1 a D1 pre ÚM STU a ostatné celouniverzitné pracoviská. 
 
Úloha V-STU č. 2/7/2009  
Rektor STU ukladá pripraviť komplexný návrh týkajúci sa investičných akcií v súvislosti 
s budovou STU na Vazovovej ulici. 
Z: Prorektor Janíček 
T: 17. 4. 2009 
 
 
K bodu 2 Prihláška STU do programu Erasmus na roky 2009/2010  

(pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál obsahujúci zhodnotenie programu Erasmus za 

posledných 10 rokov – študentské aj učiteľské mobility. Konštatoval 
významný pokles financovania mobilít, v súčasnosti je veľmi nízky a z toho 
vyplýva aj malý záujem. Jednou z možností dofinancovania je aj 
mimoriadne štipendium. Problémom je, že sa stáva aj to, že študent, ktorý 
absolvoval mobilitu v zahraničí musí ročník opakovať, lebo mu neuznajú 
niektoré predmety. 

Rektor Báleš: Požiadal prorektora Kalužného prerokovať tento problém na porade 
prodekanov fakúlt STU. 

Pror. Finka: Navrhol nevyberať poplatky od študentov za výpisy a podanie prihlášky na 
mobilitu Erasmus. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/7/2009  
Vedenie STU berie na vedomie materiál informácie o programe Erasmus na STU. 
 
Uznesenie V-STU č. 2/7/2009  
Vedenie STU súhlasí s prihláškou STU do programu Erasmus na roky 2009/2010. Rektor 
ukladá prorektorovi Kalužnému informovať prodekanov o uznávaní štúdia v zahraničí. Rektor 
STU ukladá prorektorovi Petrášovi informovať dekanov fakúlt STU na KR STU 
o možnostiach dofinancovania študentských mobilít Erasmus cestou mimoriadnych štipendií. 
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K bodu 3 Zámer pre spracovanie programov kvalifikačného rastu 
pedagogických pracovníkov (pror. Finka) 

  
Pror. Finka: Predložil písomný materiál a komentoval jeho obsah. Je potrebné vypracovať 

programy kvalifikačného rastu pedagogických pracovníkov s jasným 
definovaním úloh a ich premietnutím do podmienok pre pôsobenie na daných 
funkčných miestach. 

Pror. Petráš: Navrhol prijať u rektora STU úspešných doktorandov aj postdoktorandov. 
Predseda AS 
STU Žalman: 

Dal otázku, či s týmto tradičným spôsobom vystačíme aj do budúcnosti 
a neuvažujeme aj s inými mechanizmami. 

Rektor Báleš: V roku 2013 bude ďalšia akreditácia univerzity a dovtedy nám bude jasné, 
ako naložíme so súčasnými študijnými programami. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/7/2009  
Vedenie STU schvaľuje materiál „Zámer pre spracovanie programov kvalifikačného rastu 
pedagogických pracovníkov STU“ s pripomienkami. Materiál bude predložený aj na výjazdné 
rokovanie KR STU. 
 
 
K bodu 4 Rozličné 
 
1) Prorektor Petráš: 

Informoval o plnení úlohy ohľadom oddielov STU, ktoré používajú v názve značku 
STU. Prorektor Janíček odovzdal všetky informácie, ktoré k tejto veci doteraz mal. 
Súčasne upozornil na postavenie zrekonštruovaných športovísk STU na Mladej Garde. 
Rektor poveril prorektora Petráša po urobení príslušnej analýzy predložiť materiál na 
rokovanie vedenia STU do konca apríla 2009. 

 
Úloha V-STU č. 2/7/2009  
Rektor STU ukladá zorganizovať stretnutie všetkých športových klubov (Slávia STU a iné), 
ktoré používajú vo svojom názve značku STU ako aj poradu vedúcich katedier telesnej 
výchovy na STU. 
Z: Prorektor Petráš 
T: 27. 4. 2009 
 
2) Rektor Báleš: 

Predložil na rokovanie vedenia STU materiál Športové majstrovstvá STU 2009 
študentov a zamestnancov. Materiál obsahuje aj plán nevyhnutných finančných nákladov 
potrebných pre dôstojnú realizáciu jednotlivých športových súťaží v celkovej výške 
2698,70 EUR. 

 
Uznesenie V-STU č. 4/7/2009  
Vedenie STU schvaľuje návrh konania Športových majstrovstiev STU 2009 študentov 
a zamestnancov vrátane rozpočtu vo výške 2698,70 EUR. Súčasne rektor STU poveruje doc. 
Bobríka vypracovať a predložiť vedeniu STU materiál Organizačné zabezpečenie týchto 
športových majstrovstiev. 
 
 
3) Prorektor Petráš: 

− Informoval o začiatku výstavy CONECO a o sprievodných akciách. 
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− Pozval na kultúrne predstavenie ku dňa učiteľov. 
 
 

4) Predseda AS STU Žalman: 
Plán rokovaní orgánov STU sa mení. Pôvodne plánované rokovanie AS STU dňa 
20.4.2009 nebude. Nasledujúce rokovanie AS STU bude 25. mája 2009. 

 
5) Prorektor Redhammer: 

− Informoval o výzve na projekty VEGA a KEGA. Novinkou je požiadavka na 
vstupné oponentúry predkladaných projektov. 

− Menovanie nových docentov bude v pondelok 20.4.2009 o 12:30 hodine. 
− Slávnostné zasadnutie VR STU spojené s udelením titulu Dr. h. c. bude dňa 

28.4.2009. 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


